
東華三院馬振玉紀念中學 

家長教師會會員通訊(09/24-25) 

「替代家長校董選舉選票事宜」 
 

 家長校董選舉現正進入第二階段，承接會員通訊 (08/24-25)，提名程序已經完成，獲得提名之家長
共有兩名，現簡列各候選替代家長校董之個人資料及政綱如下： 
 

(一) 候選人姓名： 楊秀玉女士  (二) 候選人姓名： 黃春媚女士 

學生姓名： 林謙 [4B] 及 林寶[5C]  學生姓名： 王海晴 [1B] 

與學生關係： 母子  與學生關係： 母女 

參選政綱：  [修身齊家 ] 是我的座右

銘，加入家教會當委員，亦

是秉承此理念，讓孩子們明

白，要有服務及犧牲的精

神，身教勝言教，以身作則，

希望培育他們有正念思維，

將來貢獻社會服務人群。 

 

 參選政綱：  是次參選一方面是希望貢獻

學校，另一方面是為女兒做

個好榜樣。透過參與校董會

貢獻綿力，做好家校合作，攜

手協力讓孩子們愉快地成

長，希望得到大家支持。 

 
*註：以上候選人與《教育條例》第 30條所載有關常任秘書長可拒絕其家長校董註冊之理由沒有任何抵
觸。 
 
 
本函附有不記名之選票乙張，每位家長只可投票乙張。請於以下指定日期內作出明智的選擇。如有任何
查詢，請致電 2443 9833 與選舉主任陳凱芝副校長聯絡。 

 
 
 

投 票 日 期 ： 四月七日上午 8時 10分 至 五月二日下午 4時正。 

投 票 方 法 ： 填妥選票後，將選票親自或由 貴子弟交回本校。 

點 票 日 期 ： 五月二日下午 4時，校務處(A101)。歡迎各位到場監票。 

公 佈 結 果 方 法 ： 於點票完成後 3個工作天內，於本校網頁上公佈。 

 

此致 

貴家長 

   

東華三院馬振玉紀念中學家教會主席徐佩瑜謹啟 

 

 

 

_________________________________________________________________________________________ 

                                                     （副主席陳凱芝老師代行） 

二零二五年四月三日 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Parent-Teacher Association Newsletter (09/24-25) 

Election Procedures of the Alternate Parent Manager 
 
3rd April 2025  
 
Dear Parents 
 
It has come to the voting period of the alternate parent manager election. According to the previous circular 
(08/24-25), the period of nomination was over and there are 2 nominated candidates in total. Please find the 
brief statements of their personal information in the Chinese version for your reference.  

 
Please return the enclosed ballot paper on or before 2nd May 2025 (Friday) to the class teacher. Please feel 
free to contact the Returning Officer, Ms. Chan Hoi Chi on 2443 9833 if you have any questions. 
 
Period of voting : From 8:10am on 7th April 2025 to 4:00 pm on 2nd May 2025.  

Method of voting : Complete the ballot paper and return it to the class teacher through your 
child, and class teachers will help put it into the box of election. 

Counting of votes : 4:00 pm on 2nd May 2025 (Friday), at the School Office. All parents are invited 
to witness the counting of the votes.  

Announcement of results : The results will be released on the school websites within 3 school days after 
the counting of votes.  

 
Yours sincerely 
 
 
 
 
 
 
Chan Hoi Chi  
(For Chairperson of the PTA) 

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 

                           

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


